

FRIDAY 23 SEPTEMBER 2011

At 8.30 in the morning we walked to school. Each delegation presented their work and productions. The teachers discussed about what we were supposed to do for our next meeting.

A 8 h 30, le pli est pris : départ à pied pour le collège où les délégués doivent présenter à leurs camarades européens le travail réalisé au sein de leur établissement et où les professeurs doivent arrêter les grandes lignes du projet à mener au cours de cette année scolaire.

At 11:20, we left North Presentation Secondary School by coach for Fota Wildlife Park.

A 11 h 20, nous quittons North Presentation Secondary School en car pour Fota Wildlife Park.



Le Fota Wildlife Park est loin d'être un zoo comme les autres... Ouvert en 1983 avec, pour objectif principal, d'assurer la conservation des espèces, il est installé sur 70 hectares, sur l'île de Fota, au cœur du complexe portuaire, à moins de 15 minutes de Cork et propose plus de 70 variétés d'animaux sauvages en semi liberté! C'est l'une des dix attractions les plus visitées en Irlande.



VENDREDI 23 SEPTEMBRE 2011



Fota Wildlife Park is not like an ordinary zoo... Established in 1983 with the primary aim of conservation, it is set on 70 acres on the scenic Fota Island in the heart of Cork Harbour only 15 minutes from Cork City and has more than 70 species of free roaming animals & birds from all parts of the world. It has attracted over 5 million visitors since, making it one of the top ten visitor attractions in Ireland.



The park hosts endangered and exotic species from around the world including cheetahs, giraffes, penguins, zebras to name but a few.

Le parc accueille des espèces menacées et exotiques du monde entier, parmi lesquelles des guépards, girafes, pingouins et zèbres pour ne citer que quelques animaux.

